
Referat skolebestyrelsesmøde den 05.05.2021 
 

Onlinemøde  

Afbud fra Anne Kathrine, Sandra, Emma, Marie Louise 

 

 

1)  Nyt fra skoleledelsen 

Lige nu er vi hver dag bekymret for, om vi bliver sendt hjem, det har været tæt på de 
sidste dage. 

Der går tid med at handle på Corona og de udfordringer, der er omkring det.  

Vi er optaget af at holde klasserne adskilt og med færrest mulige voksne.  

Vi er ved at flytte ind i de nye lokaler. Der er mange ting, der skal på plads igen. Lige 
nu roder det voldsomt. 

Vi er i gang med fagfordeling og har slået en lærerstilling og en pædagogstilling op. 

Arbejdstidsaftalen fylder meget, og det vil i år blive et prøveår. Det der er svært, er at 
nå et gennemsnit på 750 timer. 

 

2)  Nyt fra elevrådet 

Ikke noget nyt.  

Der er sat i gang med udgravning til multibanerne. 

Der er indkøbt bolde og andet til klasserne. 

 

3)  Opfølgning på halansøgning 

Der er ikke noget nyt i sagen.  

Video om hallen er gået lidt i stå. Der må ikke bruges elever og personale i videoen i 
arbejdet for at opnå en hal. 

Det kunne være en god ide at tale ansøgningen op politisk, inden alle går på 
sommerferie. Kim vil udarbejde et udkast til. hvordan vi kan gøre os bemærket. 

 

4)  Status byggeri 

Der er stadig mange løse ender.  

Der er store udfordringer i forhold til mangler og kvalitet i inventar. Møbler i forskellige 
farver, sokler der falder af, forkerte leverancer. Signe kæmper for at bringe det i orden. 

Lige nu udarbejdes der mangellister, så det kan bringes i orden. Der kommer flere 
løbende flere tilføjelser til listen. 

Vi er ikke færdige med at indrette teamlokaler og få et overblik over, hvad vi mangler.  

Lige om lidt har vi en ny parkering ved SFO. Det vil være til forældrene, når de skal 
aflevere eller hente børn.  



Vi har kæmpet med net forbindelser og er ved at have styr på dette område. 

 

5)  9. årgang: Eksamen, sidste skoledag og dimissionsfest 

Eksamen har være en udfordring på landsplan. AppWriter har ikke været stabilt og 
ordbøgerne har været meget langsomme. Vi har forlænget tiden, så eleverne har fået 
ekstra tid.  

Eleverne kan i år, hvis de ikke opnår samme karakter til eksamen som årskarakteren, 
så vil det være deres årskarakter, der tæller. 9. klasse går i skole helt frem til sommer-
ferien. Sidste skoledag en dag i 25 og dimensionsfest i samme uge. Vi håber på at 
kunne gennemføre en dimissionsfest. 

Eleverne er med til at planlægge dagen. Der er en tydelighed omkring rammerne, så 
de unge ved, hvad der forventes af dem.  

Vi fastholder karamelkastningen.  

 

6)  Trivselspakken 

Vi har fået 108.000 til at skabe større trivsel og fagligudvikling. Vi har tilføjet ressourcer 
til 9. årgang, så der er to lærere til stede i en del timer om ugen.  

Vi vil tilbyde 6. og 8. årgang et turboforløb for der er fokus på dansk og matematik. Der 
skal være to på i mange timer.  

Eleverne vil blive delt op i nye hold, og der vil være et særligt fokus på netop disse to 
årgange.  

 

7)  Budgetopfølgning 

Gennemgang af budget.  

Det er foreløbige tal. 

Vi vil i kommende skoleår bruge flere midler på supplerende undervisning på alle 
årgange og flere pædagogtimer i Solen.  

Vi er optaget at være godt med på IT-området og opgradere løbende. 

Vi har fortsat et pænt overskud.  

Der vil blive løbende udgifter til inventar og andet i forbindelse med indflytning i 
byggeriet.  

Der vil komme uforudsete udgifter til noget, vi ikke har været opmærksom på.  

Forslag om at udbygge et legeområde eller muligheder for eleverne i frikvartererne. 

Ekstra hænder, turboforløb. 

Infoskærme på gangene. 

Kan det være et produktionskøkken, vi skal investere i? 

Toiletterne er renoveret. Målet har været at flytte fokus på lugt og papir på gulvet. Der 
er blandt andet kommet folie på dørene. Vi kan kigge på dem ved næste møde. 
Kræver de yderligere renovering.  



 

8)  Kandidat til ansættelsesudvalg 

31.5 samtaler til en lærerstilling og 1.6 til en pædagogstilling.  

Kim deltager den 1.6, Uffe deltager den 31.5. 

Indflytningsfesten skal på som punkt næste gang. 

 

9)  Evt. 

Vi håber på et fysisk møde næste gang og med en rundvisning på skolen. 

Vi er optaget af, at eleverne behandler vores ting godt. Lige nu er vi udfordret på dette 
område.  

Vi vil prøve at kigge på forskellige muligheder for at skabe motivation omkring denne 
udfordring.  

12.5. COC møde måske bliver det udsat. Det er online – vi afventer nærmere info.  

Vi er i øjeblikket i gang med at udsmykke skolen. Leo laver noget sammen med nogle 
elever. Tidligere elev Lotte Lambæk er bestilt til at lave udsmykning til Aulaen og 
kantinen.  

Test der er taget hjemmefra skal give mening. 

 


